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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 6/2024 

VI Sesja w dniu 23 października 2024 roku 

 
Obrady rozpoczęto 23 października 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – spóźniła się radna Barbara Paszkiewicz. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Maria Brodniewicz 
3. Wincenty Ciupka 
4. Piotr Górecki 
5. Jacek Krużołek 
6. Rafał Ludka 
7. Tomasz Michalak 
8. Ryszard Mitręga 
9. Dawid Mocha 
10. Teresa Papkala 
11. Barbara Paszkiewicz 
12. Tomasz Pszczółka 
13. Mariusz Rodenko 
14. Halina Romańska 
15. Mirosław Sitko 
16. Tomasz Strzelec 
17. Monika Szyndler 
18. Artur Walczuk 
19. Jolanta Wojaczek 
20. Marek Żagan 
21. Anna Żertka 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie VI sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 września - 30 września 2024. (druk 

nr 114). 
6. Informacja na temat pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę 

Skoczów (druk nr 107). 
7. Informacja dotycząca sportu i kultury fizycznej w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i 

przedszkolach oraz działalności klubów sportowych (druk nr 106). 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 (druk nr 

110). 
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9. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia strefy wolnej od dymu tytoniowego, pary 

z papierosów elektronicznych i substancji uwalnianych za pomocą nowatorskiego 
wyrobu tytoniowego w Sołectwie Międzyświeć (druk nr 119). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 111). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 
tekstowej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Sołectwa Wiślica 
(druk nr 113). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała, 
celem realizacji projektu pn. "Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku 
Skoczów - Bielsko-Biała, jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego 
z Krakowem (Cieszyn - Bielsko-Biała - Wadowice - Kraków) - (druk nr 112). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Województwa 
Śląskiego (druk nr 118). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących 
z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 124). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk 
nr 116). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2023r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 117). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk 
nr 126). 

10. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
12. Sprawy organizacyjne. 
13. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie VI sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Skoczowa Maria Brodniewicz witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Rajmunda Dedio, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Piotra Hanzla, Sekretarz Ewelinę Domagała, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego  
Izabelę Górny, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz poinformowała o następujących autopoprawkach: 
- do druku nr 111 (pkt 9 ppkt 2 porządku obrad sesji), 
- do druku nr 116 (pkt 9 ppkt 7 porządku obrad sesji), 
- do druku nr 117 (pkt 9 ppkt  8 porządku obrad sesji). 
 
Burmistrz Rajmund Dedio zaproponował, by wprowadzić do porządku obrad sesji projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 126). 
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Następnie Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany 
porządku obrad sesji – nie zgłoszono.  
 
Kolejno poddała pod głosowanie porządek obrad sesji z wprowadzonym projektem uchwały 
(druku nr 126). 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Tomasz Pszczółka, Mariusz 
Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Ryszard Mitręga, Barbara Paszkiewicz. 
 
Zmieniony porządek obrad został przyjęty jak wyżej. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że nowy projekt uchwały wprowadzony zostanie w pkt 
9 ppkt 9 porządku obrad sesji. 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z V sesji. Wobec braku 
poddała go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Tomasz Pszczółka, Mariusz 
Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Ryszard Mitręga, Barbara Paszkiewicz. 
 
Protokół z V sesji został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca Rady - poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniach, uroczystościach oraz 
odpowiadała na pisma. Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali 
się na komisjach. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 września - 30 września 2024 (druk 
nr 114). 
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Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 września - 30 września 2024 
– stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Informacja na temat pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę 
Skoczów (druk nr 107). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
Radny Tomasz Michalak Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja przyjęła informację. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła informację. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła informację. 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację na temat pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez 
Gminę Skoczów – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.7. Informacja dotycząca sportu i kultury fizycznej w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i 
przedszkolach oraz działalności klubów sportowych (druk nr 106). 
 
Przedstawili: Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik, Dyrektor 
Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Zbigniew Gil oraz Naczelnik Wydziału Funduszy 
Europejskich Magdalena Goryczka.  
 
Radny Tomasz Michalak Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja przyjęła informację. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację dotycząca sportu i kultury fizycznej w Gminie Skoczów, w tym w 
szkołach i przedszkolach oraz działalności klubów sportowych – stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
ad.8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 (druk nr 110). 
 
Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 – 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie pkt 9 porządku obrad sesji – 
Wiceprzewodniczącemu Rady Markowi Żagan. 
 
ad.9. Podjęcie uchwał: 
 
1) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia strefy wolnej od dymu tytoniowego, pary z 
papierosów elektronicznych i substancji uwalnianych za pomocą nowatorskiego wyrobu 
tytoniowego w Sołectwie Międzyświeć (druk nr 119). 
 
Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 
 



5 

 

     Inicjatywę, co do wniesienia projektu uchwały podjęła Dyrekcja i Rada Pedagogiczna ZSPT 
w Międzyświeciu, stosowne pisma złożyły również w tej sprawie Dyrektorki – Domu Dziecka 
oraz Przedszkola Publicznego nr 4 w Międzyświeciu. Sprawa była także przedmiotem obrad 
Komisji Kultury i Oświaty oraz Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki Społecznej, które to 
wnioskowały o dalsze procedowani tej sprawy. 
     Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 9 listopada 1995r. o ochronie zdrowia przed 
następstwami używania tytoniu i wyrobów tytoniowych, Gmina Skoczów jako organ 
samorządu terytorialnego zobowiązana jest do podejmowania różnych działań zmierzających 
do ochrony zdrowia mieszkańców, w tym wynikających ze szkodliwego wpływu używania 
tytoniu. 
     W ustawie o ochronie zdrowia przed następstwami używania tytoniu i wyrobów tytoniowych 
określone zostały miejsca, w których zabrania się palenia wyrobów tytoniowych poza 
pomieszczenia wyodrębnionymi i odpowiedni przystosowanymi. Ponadto art.. 5 ust. 4 w/w 
ustawy daje możliwość ustalenia w drodze uchwały Rady Miejskiej inne niż określone w 
ustawie miejsca przeznaczone do użytku publicznego – jako strefy wolne od dymu 
tytoniowego. 
     W związku z powyższym, celowe jest wprowadzenie na podstawie uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa strefy wolnej od dymu tytoniowego, pary z papierosów elektronicznych i substancji 
uwalnianych za pomocą nowatorskiego wyrobu tytoniowego w Sołectwie Międzyświeć. 
     Granice strefy stanowią drogi gminne w Międzyświeciu przy ul. Malinowej od nr 1 do nr 34 
oraz przy ul. Głębokiej od skrzyżowania z ul. Malinową do granicy działki nr 204/01, obręb 
0006 i ul. Jagodowej od skrzyżowania z ul. Głęboką do koryta rzeki Bładnicy, ul. Paproci w 
całości oraz ul. Promykowa od skrzyżowania z ul. Poproci do skrzyżowania z drogą 
wojewódzką 944. 
 
Projekt uchwały poddany został konsultacjom społecznym w terminie 11 września 2024r. do 
30 września 2024r. Złożona została jedna uwaga, która została uwzględniona. 
  
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty - komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał po głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Mariusz Rodenko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Piotr Górecki, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Mirosław Sitko 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/61/2024 w sprawie ustanowienia strefy wolnej od dymu tytoniowego, pary z 
papierosów elektronicznych i substancji uwalnianych za pomocą nowatorskiego wyrobu 
tytoniowego w Sołectwie Międzyświeć przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego, 
trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie kolejnej umowy 
(druk nr 111). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek, dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 675/23 obręb 5 w Skoczowie plac Stary Targ, o pow. 30 
m² na cele handlowe – pod istniejący kiosk handlowy, będący własnością dzierżawcy, na okres 
5 lat. 
Obecna umowa dzierżawy Nr WN.265/2023 z dnia 27.11.2023 r., obowiązuje do dnia 
30.11.2024 r.  
Nowa umowa obowiązywać będzie od 01.12.2024 r.    
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.226.2023 z dnia 29.12.2023 r.), czynsz dzierżawy na cele handlowe, 
strefa I wynosi 14,50 zł za 1 m² w stosunku miesięcznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 435,00 zł netto 
miesięcznie + należny podatek VAT. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał po głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/62/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części tekstowej 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Sołectwa Wiślica (druk nr 113). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 

     Celem przystąpienia do zmiany części tekstowej miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Wiślica jest doprecyzowanie zapisów w tekście uchwały Nr 
XXXIV/404/2005 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 25 sierpnia 2005r. 

Przedmiotowa uchwała została opracowana na podstawie ówcześnie obowiązujące przepisy 
tj.  art. 18 ust. 2 pkt. 5 i art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.), art. 8 ust. 1, 2 i 3, 
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art. 10 ust. 3 i art. 26 ustawy 
z dnia 7 lipca 1994r. o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 1999r. Nr 15, poz. 139 
z późn. zm.), art. 85 ust. 2 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. 2 2003r. Nr 80, poz. 717 z późn. zm.) oraz na podstawie uchwały nr 
XXXIX/494/2002 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 22 marca 2002r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego Sołectwa Wiślica. 

     Zgodnie z załącznikiem Nr 1 do Rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 26 sierpnia 
2003r. w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego (Dz. U. z 2003r. Nr 164 poz. 1587) oznaczenie literowe MN określa zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną, tymczasem w części tekstowej miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wiślica jednostka strukturalna MN jest opisana 
jako tereny zabudowy mieszkaniowej, bez doprecyzowania, czy chodzi o zabudowę 
jednorodzinną, czy zabudowę wielorodzinną. Taki stan prawny powoduje, że wydawane są 
pozwolenia na budowę budynków mieszkalnych wielorodzinnych, których realizacja budzi 
znaczny sprzeciw mieszkańców Wiślicy, wyrażony m.in. na zebraniu wiejskim we wrześniu br., 
czy we wniosku o zmianę planu podpisanym przez 208 mieszkańców, który wpłynął do Urzędu 
Miasta Skoczów w dniu 20.09.2024r. 

     Zmiana części tekstowej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 
Wiślica jest celowa, gdyż doprowadzi do zgodności zapisów planu z powszechnie 
obowiązującymi przepisami prawa, pozwoli na jego jednoznaczną interpretację przez organy 
administracji architektoniczno-budowlanej, właścicieli nieruchomości, czy osoby chcące nabyć 
nieruchomość w Wiślicy. Niemniej jednak należy podkreślić, że zgodnie z art. 3 pkt 2a ustawy 
z dnia 7 lipca 1994r. Prawo budowlane, przez budynek mieszkalny jednorodzinny należy 
rozumieć "budynek wolno stojący albo budynek w zabudowie bliźniaczej, szeregowej lub 
grupowej, służący zaspokajaniu potrzeb mieszkaniowych, stanowiący konstrukcyjnie 
samodzielną całość, w którym dopuszcza się wydzielenie nie więcej niż dwóch lokali 
mieszkalnych albo jednego lokalu mieszkalnego i lokalu użytkowego o powierzchni całkowitej 
nieprzekraczającej 30% powierzchni całkowitej budynku". W związku z tym, przedmiotowa 
zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie wykluczy możliwości 
realizacji tego typu budynków, o wysokości do trzech kondygnacji nadziemnych łącznie 
z poddaszem użytkowym. 

Zgodnie z art 36 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, jeżeli w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą 
korzystanie z nieruchomości lub jej części w dotychczasowy sposób lub zgodnie 
z dotychczasowym przeznaczeniem stało się niemożliwe lub istotnie ograniczone, właściciel 
albo użytkownik wieczysty nieruchomości może, z uwzględnieniem ust. 2 i art. 371 ust. 1, 
żądać od gminy albo od władającego terenem zamkniętym, jeżeli uchwalenie planu lub jego 
zmiana spowodowane były potrzebami obronności i bezpieczeństwa państwa: 

1) odszkodowania za poniesioną rzeczywistą szkodę albo 

2) wykupienia nieruchomości lub jej części. 

     W celu oszacowania ryzyka finansowego Gminy Skoczów związanego z powyższymi 
roszczeniami, wystąpiono o opinię do biegłego rzeczoznawcy majątkowego. Biegły stwierdził, 
że "w obecnym stanie rynku brak jest możliwości precyzyjnego określenia różnicy w cenach 
nieruchomości o przeznaczeniu jako tereny mieszkaniowe jednorodzinne oraz zabudowy 
mieszkaniowej wielorodzinnej. Po analizie transakcji należy jednak stwierdzić, że zmiana 
przeznaczenia z terenów zabudowy mieszkaniowej (z rozszerzeniem jako tereny zabudowy 
wielorodzinnej) na tereny o przeznaczeniu wyłącznie jako tereny mieszkaniowe jednorodzinne 
spowoduje spadek wartości nieruchomości. Wycena zawsze jednak dotyczy konkretnej 
nieruchomości i nie ma możliwości stworzenia ogólnego modelu zmiany ceny." Niemniej, 
w opinii biegłego (nie posiadającego jednak uprawnień urbanistycznych), "przedmiotowa 
zmiana planu nie spowoduje obniżenia wartości nieruchomości, gdyż w Rozporządzeniu 
Ministra Infrastruktury z dnia 26 sierpnia 2003 r. w sprawie wymaganego zakresu projektu 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oprócz jego treści znajduje się 
załącznik (oznaczony nr 1), który wskazuje kolor jasnobrązowy jako oznaczenie terenów 
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w odróżnieniu od koloru ciemnobrązowego, który 
oznacza tereny zabudowy wielomieszkaniowej. Analiza załącznika graficznego do Uchwały nr 
XXXIV/404/2005 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 25 sierpnia 2005 r. w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Sołectwa Wiślica pozwala stwierdzić, że obszary 
oznaczone kolorem ciemnobrązowym na przedmiotowym załączniku nie występują. 
Natomiast pozostałe oznaczenia kolorami na przedmiotowym planie zgodne są 
z Rozporządzeniem„. W tym miejscu wskazać należy, że powierzchnia wszystkich terenów 
o przeznaczeniu MN w Wiślicy wynosi ok. 61 ha (w tym działki już zabudowane). 

     Podsumowując, na tym etapie trudno stwierdzić, czy roszczenia odszkodowawcze 
wystąpią, w jakiej skali, i czy ewentualna odmowa Gminy Skoczów wypłaty odszkodowania, 
argumentowana jak wyżej, będzie możliwa do obrony w postępowaniu sądowym (w 
przedmiotowych sprawach orzekają sądy powszechne). 

     Wnioskowana zmiana w części tekstowej planu miejscowego jest zgodna z obowiązującym 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Skoczów, 
przyjętym uchwałą nr XX/224/2016 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 21 czerwca 2016r. 

 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał po głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/63/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części tekstowej 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Sołectwa Wiślica przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
4) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała, celem 
realizacji projektu pn. "Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - Bielsko-Biała, 
jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn - Bielsko-
Biała - Wadowice - Kraków) - (druk nr 112). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 

     Miasto Bielsko-Biała, Województwo Śląskie, Powiat Bielski, Powiat Cieszyński, Gmina 
Jasienica, Gmina Skoczów, Miasto Cieszyn, Miasto Ustroń, Miasto Wisła, Gmina Goleszów 
oraz Stowarzyszenie Aglomeracja Beskidzka zawarły 23 listopada 2021 r. Umową 
o partnerstwie na rzecz realizacji projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku 
Skoczów – Bielsko-Biała jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego 
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z Krakowem (Cieszyn – Skoczów – Bielsko-Biała – Wadowice – Kraków)”, która reguluje 
zasady współpracy i zobowiązania ww. jednostek samorządu terytorialnego podczas realizacji 
przedsięwzięcia w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 
Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku. 

     W związku z rozpoczęciem realizacji projektu na podstawie Umowy z 28 września 2023 r. 
regulującej zasady współpracy przy opracowaniu Studium Projektowo-Technicznego oraz 
realizacji robót budowlanych na potrzeby realizacji projektu pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej 
nr 190 na odcinku Skoczów – Bielsko-Biała jako niezbędny element połączenia Śląska 
Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn – Skoczów – Bielsko-Biała – Wadowice – Kraków)”, 
zawartej pomiędzy liderem partnerstwa – Miastem Bielsko-Biała a PKP PLK S.A., zachodzi 
konieczność udzielenia Miastu Bielsko-Biała przez Gminę Skoczów pomocy finansowej 
przeznaczonej na współfinansowanie kosztów umowy Kolej+. 

     W umowie partnerskiej ustalono, że Miasto Bielsko-Biała jako lider, po wyborze 
do dofinansowania projektu zawrze z inwestorem – PKP PLK S.A. umowę realizacyjną 
i będzie reprezentowało partnerstwo. Jednocześnie wszelkie zobowiązania wobec inwestora 
strona samorządowa ponosić będzie wspólnie, zgodnie z ustalonym w umowie podziałem, 
przekazując corocznie pomoc finansową w formie dotacji celowej liderowi projektu, na którego 
wystawiane będą noty obciążeniowe przez inwestora – PKP PLK S.A. 

     Zatem pomoc finansowa udzielona Miastu Bielsko-Biała w roku 2024 dotyczy 
dofinansowania wydatków w ramach projektu w roku 2024 (koncepcja przestrzenno-
programowa) w kwocie 10 555,52 zł. Przewidywany całkowity koszt przedsięwzięcia dla 
Gminy Skoczów wyniesie w latach 2024-2029 3 450 000,00 zł. Przewidywany całkowity koszt 
przedsięwzięcia po stronie samorządowej wyniesie w latach 2024-2029 52 500 000,00 zł, 
z czego 50% pochodzić będzie z budżetu Województwa Śląskiego. Przewidywany całkowity 
koszt projektu to 350 000 000 zł netto, przy czym wydatek związany z podatkiem VAT 
poniesiony zostanie przez inwestora – PKP PLK S.A. 

     Zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 
(t.j. Dz.U. z 2023 r. poz.1270 z późn.zm.) w przypadku udzielania pomocy finansowej dla 
jednostki samorządu terytorialnego, wymagane jest podjęcie przez organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego odrębnej uchwały określającej w/w pomoc. 

 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał po głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/64/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała, celem 
realizacji projektu pn. "Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - Bielsko-Biała, 
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jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn - Bielsko-
Biała - Wadowice - Kraków) przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Województwa Śląskiego (druk 
nr 118). 
 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
     Pomocą wynikającą z Uchwały Nr VII/5/6/2024 Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 23 
września 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gmin w województwie 
śląskim, przeznaczonej na wsparcie gospodarstw domowych poszkodowanych w związku z 
licznymi zalaniami i podtopieniami wskutek intensywnych opadów deszczu, które miały 
miejsce we wrześniu 2024 roku został również objęta gmina Skoczów.  
     Gminie Skoczów udzielono pomocy finansowej w formie dotacji celowej  na udzielenie 
wsparcia dla 130 gospodarstw domowych, które ucierpiały  w wyniku powodzi. Podjęcie 
uchwały przez RM Skoczowa warunkuje możliwość wydatkowania przyznanych środków. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/65/2024 w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Województwa Śląskiego 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
6) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 124). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W uchwale budżetowej na 2024 rok zaplanowano różnicę między wpływami z tytułu opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, a wydatkami przeznaczonymi na ich odbiór w 
wysokości 1.450.000 zł, w związku z czym konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały, w 
której organ stanowiący wyraża zgodę na takie rozwiązanie. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/66/2024 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów, z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 116). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
     W przedstawionej uchwale wprowadzono do dochodów przede wszystkim środki z budżetu 
państwa stanowiące uzupełnienie dochodów gmin  w wysokości 3.497.671 zł.  
Ponadto w związku z faktycznym wykonaniem zwiększono dochody z tytułu podatku od 
czynności cywilnoprawnych  firm o kwotę 200.000 zł (rozdział 75616 i paragraf 0500), odsetek 
zgromadzonych na rachunkach bankowych gminy o kwotę 200.000 zł (rozdział 75814 i 
paragraf 0920) oraz zmniejszono o 320.000 zł dochody z tytułu podatku od czynności 
cywilnoprawnych  (rozdział 75615 i paragraf 0500). 
Zwiększono również planowane dochody z tytułu opłaty za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych o kwotę 350.000 zł (rozdział 90002 i paragraf 0490). 
W rozdziale 75023 wprowadzono środki z tytułu wypłaconego odszkodowania za zniszczony 
w wyniku powodzi piec w budynku Urzędu Miejskiego w Skoczowie (kwota 5.500 zł), które 
zostały przeznaczone na wydatki jednostki. W rozdziale 75085 wprowadzono dochody 
Miejskiego Zarządu Oświaty z tytułu „odsprzedanych” jednostkom oświatowym usługi (56.000 
zł). Środki te zwiększają wydatki MZO. 
Natomiast w rozdziale 75095 wprowadzono do dochodów wpłatę na rzecz sołectwa Wiślica 
(2.961,80 zł) -  środki te zwiększają wydatki jednostki. 
W dochodach i wydatkach wprowadzono kwotę łącznie 24.978 zł stanowiącą pobraną przez 
Miejskie Centrum Kultury w trakcie imprez odbywających się na skoczowskim rynku opłatę 
targową. Kwota ta zwiększa dotację podmiotową dla MCK.  
W rozdziale 80101 na podstawie wykonania zwiększono planowane dochody z najmu 
obiektów Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pogórzu, o kwotę 1.235 zł, które przeznacza się 
na wydatki jednostki („zakup materiałów i wyposażenia”).  
Natomiast w rozdziale 85395 wprowadzono kwotę pomocy finansowej otrzymaną z 
województwa Śląskiego na pomoc mieszkańcom poszkodowanym w powodzi (520.000 zł).  
     Po stronie wydatków zmniejsza kwotę przeznaczoną w tym roku na zadanie „Rewitalizacja 
linii kolejowej nr 190 Skoczów – Bielsko”. Środki te zostaną wydatkowane w kolejnych latach 
w związku z czym w tym zakresie zmieniona zostanie Wieloletnia Prognoza Finansowa gminy 
Skoczów. 
Ponadto z oszczędności na zadaniu „Przebudowa ul. Powstańców Śl., Łęgowej, Parkowej oraz 
Podkępie w Skoczowie - etap II ul. Powstańców Śl.”, zwiększa się o 25.000 zł wydatki na 
zadanie  „Modernizacja budynku PP nr 4 oddział w Międzyświeciu”. 
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W związku z nieplanowanymi dużymi wydatkami na wynagrodzenia w Urzędzie Miejskim 
zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i pochodne o kwotę 300.000 zł.  
Natomiast w rozdziale 75075 który obejmuje wydatki na promocje zwiększa się wydatki o 2.500 
zł z przeznaczeniem na usługę oprawy muzycznej Święta Niepodległości. 
W dziale 754 zwiększono wydatki ogółem o kwotę 800.000 zł. Dotyczy ona zwiększenia 
wydatków bieżących  straży pożarnych o kwotę 100.000 zł oraz wydatków na usuwanie 
skutków powodzi tj. 700.000 zł, w tym odbiór od mieszkańców odpadów komunalnych 
powstałych w skutek powodzi (600.000 zł). 
Zwiększono także wydatki na odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców gminy o kwotę 
600.000 zł., w związku z faktem że planowana dotychczas kwota wydatków wydaje się być 
niewystarczająca. Ponieważ kwota dochodów z tytułu zwiększonej opłaty za odbiór odpadów 
wzrasta o 350.000 zł, oczywiste staje się, że gmina dokłada kolejne 250.000 zł ze środków 
niepochodzących z opłat za odbiór śmieci. Łączni będzie to już kwota 1.450.000 zł. 
     W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/67/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 18 grudnia 2023r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 117). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałon. 
 
     Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2024 – 2035, w związku z 
tym, że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą 
się w 2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego 
rozporządzenia.   
     W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2024 - 2035"  
w roku 2024 zwiększono dochody bieżące, w tym dochody z subwencji ogólnej, oraz pozostałe 
dochody bieżące.  W w/w załączniku zwiększono również wydatki bieżące, w tym wydatki na 
wynagrodzenia i składki od nich naliczane . Wydatki majątkowe uległy zmniejszeniu  w tym na 
inwestycje i zakupy inwestycyjne.  
     W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania ” w 
wydatkach bieżących  na programy, projekty lub zadania pozostałe  zwiększono limit 
wydatków oraz łączne nakłady na lata 2024 w zadaniu  pn. „Świadczenie usługi odbioru i 
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zagospodarowania odpadów komunalnych”, oraz wprowadzono nowe zadanie na lata 2025-
2026 pn.  „ Świadczenie usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych  w 2025 
roku”. W wydatkach majątkowych  na programy, projekty lub zadania pozostałe zmieniono limit 
wydatków na lata 2024 – 2026 w zadaniu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 Skoczów – 
Bielsko”, oraz zmniejszono limit wydatków i łączne nakłady w zadaniach pn. „ Budowa hali 
sportowej przy Szkole Podstawowej nr 8 w Skoczowie wraz z zapleczem szatniowo-
sanitarnym oraz łącznikiem”, „Przebudowa ul. Powstańców Śl., Łęgowej, Parkowej oraz 
Podkępie w Skoczowie – etap II ul. Powstańców Śląskich”.    Wprowadzono również nowe 
przedsięwzięcie pn. „ Budowa przedszkola w Pogórzu – PT” na rok 2025. 

 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
 
2024 
Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 979.953,31 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Dochody bieżące, są większe od planowanych wydatków bieżących o 1.938.105,43 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 580.000,00 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i 
gwarancji to  1.107.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 19.780.512,79 zł., nadwyżką budżetową z lat 
ubiegłych oraz środkami wolnymi z 2023 roku. Planowane do budżetu 2024 środki wolne to 
5.179.501,45 zł., wobec wykonanych 9.169.436,86 zł.  
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość zadłużenia 
gminy na koniec 2023 roku w wysokości 9.169.436,86 zł.  
Kwota długu na koniec 2024 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 6.896.974,86 zł. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/69/2024 w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 grudnia 2023r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 126). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 



14 

 

W przedstawionej uchwale zwiększono wydatki bieżące o kwotę 1.200.000 zł  z 
przeznaczeniem na remont mostów na ul. Wiślańskiej oraz ul Mickiewicza w ramach usuwania 
skutków powodzi powstałych we wrześniu br.  
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Żagan poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika 
Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Mitręga 
 
Uchwała nr VI/68/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przejęła dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.10. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
W okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły: 
- interpelacja radnego Rafała Ludki – dot. braku chodnika na ul. Beskidzkiej od granicy Wsi 
Międzyświeć ze Skoczowem + odpowiedź, 
- interpelacja radnego Mariusza Rodenko – dot. poprawy bezpieczeństwa na ul. Bielskiej                        
w Pogórzu, na odcinku od granicy Miasta Skoczów do granicy z Gminą Jasienica w Godźcu   
+ odpowiedź, 
- zapytanie radnego Mirosława Sitko – dot. wyborów Sołtysa + odpowiedź, 
- interpelacja radnego Jacka Krużołka – dot. remontów budynków OSP w Gminie Skoczów. 
 
ad.11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Burmistrz Rajmund Dedio – poinformował, że odbyła się rozprawa w Naczelnym Sądzie 
Administracyjnym w Warszawie i pozew PKP został oddalony, więc budynek przy                                   
ul. Mickiewicza 42 w Skoczowie (dawna przychodnia kolejowa) będzie własnością Gminy 
razem z terenem przyległym. 
 
Ponadto poinformował, że zwiększyła się ilość deklaracji jeżeli chodzi o kompostowanie. We 
wrześniu złożonych zostało 20 nowych deklaracji, a w październiku 50, więc jest wzrost. 
 
Zaprosił na uroczystości związane ze Świętem Niepodległości. 
 
Radna Teresa Papkala – poprosiła, aby w Wieściach Skoczowskich ukazał się artykuł 
dotyczący kompetencji służb odpowiedzialnych za określone działania w sytuacjach 
kryzysowych. 
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Radny Mirosław Sitko – odnośnie budynku przy ul. Mickiewicza 42 w Skoczowie, budynek ten 
jest w księgach wieczystych od 2019r. jako własność Gminy. Natomiast PKP podjęło taką 
inicjatywę, żeby jednak storpedować decyzję komisji Uwłaszczeniowej i Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego. Budynek w środku jest w dobrym stanie, jest tam jeden lokator. Są tam 
mieszkania po 120 m2, na dole kiedyś była przychodnia. Bardzo zaniedbane jest otoczenie 
tego budynku i to sprawia takie przygnębiające wrażenie. 
 
Radna Monika Szyndler – w imieniu własnym, członków Rady Sołeckiej i Stowarzyszenia 
„Nasz Pierściec” zaprosiła wszystkich do Sołectwa Pierściec  w niedzielę 27 października br. 
do budynku Szkoły Podstawowej na wydarzenie o tematyce kolejowej. Od godz. 13:00 można 
obejrzeć wystawę makiet kolejowych, zdjęć konkursowych, prac plastycznych, a także  
wysłuchać prelekcji o budowie linii kolejowej Chybie-Skoczów, prelekcji o historii dworca w 
Pierśćcu, obejrzeć filmik promujący kolej. 
 
Radny Tomasz Michalak – podziękował Dyrektorowi SOSiR za przygotowanie obiektu murawy 
w związku z imprezą na szczeblu centralnym. 
 
Radny Zdzisław Baranowski – zapytał, czy ten budynek przy ul. Mickiewicza 42 będzie 
aportem oddany spółce, czy zostanie w zasobach Gminy. 
 
Burmistrz Rajmund Dedio – odpowiedział, że jak na razie nie ma planów co do tego budynku. 
 
ad.12. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Rady – życzyła dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Poinformowała o posiedzeniu Połączonych Komisji Rady Miejskiej Skoczowa, które odbędzie 
się w dniu 21 listopada br. 
 
ad.13. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady VI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
  

                                                                                                   Przewodnicząca 
                                                                                                  Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                                  Maria Brodniewicz 

 
Przygotowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


